
     användarförening 

_________________________________________________________________________________ 

 

Rapport från styrelsemöte den 15 april 2019 
Vi i styrelsen fortsätter att sammanfatta våra styrelsemöten så att ni både på vår 

webbplats och via vår Facebook-grupp kan få lite mer inblick i vad vi jobbar med i 

styrelsen. Har du frågor som du vill lyfta till styrelsen är du naturligtvis välkommen att 

höra av dig till någon av oss.   

 

 

• Ni har väl inte missat att anmäla er till Användarföreningens halvårsträff som 

är den 16 maj i Stockholm? 

Planeringen av dagen är klara och inom kort så kommer programmet för 

dagen att finnas tillgängligt på www.platinauser.se och i vår Facebooskgrupp. 

 

• Styrelsen kommer att besöka Formpipe 13 maj för att bl.a. testa Platina 10. 

 

• En ledamot i styrelsen kommer inte att kunna vara aktiv pga. föräldraledighet. 

Styrelsen kommer att ha en adjungerande medlem fram tills årsmötet i 

oktober. 

 

• Tillsammans med Formpipe tittar vi på hur vi kan förbättra förslagshanteringen 

och förhoppningsvis kan vi vid halvårsträffen presentera hur vi i fortsättningen 

ska skicka in och rösta på utvecklingsförslagen. 

 
 

• Användarföreningen har fått sin första internationella medlem. Det är den 

Danska åklagarmyndigheten. 

    

• Nästa styrelsemöte har vi 3 juni. 

 
 

 

Åsa Kempe  

Ordförande i Platinas användarförening 


